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Obec Čejč

Čejč 430, 696 14, Čejč
tel.č.: 518 361 118 | e-mail: podatelna@cejc.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 3 Zastupitelstva obce Čejč

konané dne 24. 1. 2019 v Obřadní síni Obecního úřadu od 18:00 hod.

Doba jednání: 19:20
Přítomno: Jana Bízová, David Fulajtár, Pavel Havelka, Ing. Jan Koutný, Mgr. Kateřina

Malíková, Ing. Radek Peš, Helena Rozkydalová, Ing. Petra Voznicová
Omluveni: Tomáš Damborský
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Jan Koutný
Zapisovatel*: Lenka Šagátová
Ověřovatelé zápisu: David Fulajtár, Helena Rozkydalová

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Přivítání přítomných

Starosta přivítal přítomné. Zasedání bylo řádně svoláno dle § 93 zákona o obcích. Pozvánka byla na úřední
desce Obecního úřadu Čejč zveřejněna v souladu se zákonem o obcích a jednacím řádem po dobu nejméně 7
dní, a to od 17. 1. 2019 do 24. 1. 2019. Současně byla zveřejněna na „elektronické úřední desce“.

 

Přítomno je 8 členů zastupitelstva obce. Pan Tomáš Damborský je omluven. Zastupitelstvo je tedy usnášení
schopné. Příloha č. 1.

Zasedání řídil starosta obce.

2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu

Starosta navrhl jako zapisovatelku paní Lenku Šagátovou a ověřovatele zápisu pana Davida Fulajtára a paní
Helenu Rozkydalovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné připomínky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje jako zapisovatelku paní Lenku Šagátovou a ověřovatele zápisu pana
Davida Fulajtára a paní Helenu Rozkydalovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/3/2019 bylo schváleno.

3. Připomínky k navrženému programu, jeho schválení včetně způsobu schvalování jednotlivých
bodů programu

K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy, připomínky nebo dotazy.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje program zasedání dle předložené pozvánky.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/3/2019 bylo schváleno.

4. Kontrola úkolů

Kontrolní výbor se sešel na svém prvním zasedání.

p. Malíková: Byly tam nedodělky z důvodu nemoci pana Milana Třeštík. Na 8. 2. 2019 je domluvena schůzka
kontrolního výboru. Z 1. ZO byly všechny úkoly v pořádku.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Investiční akce

Investiční akce pro nejbližší  období 2018 -  2022 vychází z aktuálních potřeb obce, z podmětů získaných
z dotazníkového šetření a z volebních programů všech tří  stran, které jsou v zastupitelstvu obce. Hodně
z těchto projektů je již v nějaké fázi příprav, nicméně jejich realizace zatím blokuje územní plán, který by pro
letošní rok měl být jednou z priorit a u kterého je nejvíce projektů.

Všechny plánované větší investiční akce jsou zaneseny ve Strategickém rozvojovém plánu obce Čejč. Tento
bychom dnes aktualizovali tak, abychom do něj zahrnuli nové projekty. Na infrastrukturu: komunikace, oprava
Nádražní ulice, prodloužení chodníku na Karlák, propojení chodníku na ulici Slavkovská v letošním roce, stezka
pro pěší a cyklisty od domu čp. 233 po firmu Kornfeil, spol. s.r.o. , nové stavební místa v lokalitě Za hospodou,
školní zahrada  - vybudování dětského hřiště, komunitní dům pro seniory a pro mladé rodiny, dále osvětlení
na novém hřbitově, kolumbárium na hřbitově, revitalizace Dračí studánky.

Projekt  prodloužení  komunikace v  ul.  U Šlechtitelky.  Nyní  probíhá možnost  požádat  o  dotaci  na opravu
komunikace, v minulosti to tak nešlo. Nemuseli bychom tak hradit vše.

Vybudování nové hasičské zbrojnice.

Existenci tohoto dokumentu požadují i někteří postytovatelé dotací. Strategický rozvoj. plán obce Čejč bude
součástí zápisu a bude zveřejněn na stránkách obce. Příloha č. 2.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje Strategický rozvojový plán obce Čejč verze - leden 2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3a/3/2019 bylo schváleno.

,Nejbližší projekty, které nás čekají a na které bychom měli připravit prostředky do rozpočtu. 

Akce, které byly schváleny na 2. zasedání ZO:

a) Rekontrukce sociálního zařízení (WC a místnost pro uklízečku) a IT učebny (obnova PC vybavení) ZŠ Čejč -
žádost o dotaci byla podána.
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b) Dětské hřiště v areálu základní školy - připravujeme podání žádosti.

c) Workoutové hřiště v parku - nebudeme podávat žádost o dotaci. Financovat se bude z rozpočtu obce.

d) Územní plán obce - započato v loňském roce.

Akce, které nebyly ještě schváleny:

e) Prodloužení chodníku a silniční obrubníky na Karláku  - 730 000,- Kč. Na tuto akci již bylo vypsáno výběrové
řízení do 31. 1. 2019. Poté bude výběrová komise otevírat obálky. Realizace v  1. polovině roku 2019.

f) Propojení chodníku ulice Slavkovská -  270 000,- Kč (od RD čp. 144 po čp. 165). Budeme jednat o smlouvě
o právu provést stavbu,  což je poslední  dokument potřebný k žádosti  o stavební povolení.  Jakmile bude
stavební povolení, bude vypsáno výběrové řízení.

g) Odbahnění rybníčku - Dle posledních odhadů je reálná cena projektu 2,7 mil. Kč. Projekt zatím není stále
povolený. Do konce ledna 2019 je přislíbené povolení z odboru ŽP. Navrhl bych schválit tyto prostředky
do rozpočtu a schválit přípravu výběrového řízeni a realizace projektu, abychom mohli začít hned, jakmile nám
to dovolí povolení.

h)  Projekt  školní  zahrady Masarykův sen II.  etapa -  2,5 mil.  Kč (úprava oplocení  zepředu i  zezadu ZŠ,
vybudování dětského hřiště, opěrná zídka, schodiště a výsadba). Na stavebním úřadě již je měsíc podána
žádost o stavební povolení.

ch) Nákup kontejnerů a kontejnerového nosiče za obecní traktor - bylo již schváleno v roce 2018 minulým
zastupitelstvem. Firma nakonec zboží nedodala (nestihla ho vyrobit). Už to nemáme v rozpočtu, takže je nutné
to znovu připravit do rozpočtu, pokud s tímto souhlasí i současné ZO. Rozpočtově je to 265 tis. Kč.

Diskuze:
p. Peš Rámcové informace k odbahnění rybníčku byly předány v neděli 20. 1. 2019 na členské

schůzi.
Starosta 18.1.2019 je povolení od p. Tapťičové ze ŽP Hodonín. Pan Bartoníček sdělil, že je potřeba

povolení na odpady.
p. Peš V současné  době  chceme schválit  finanční  rámec,  který  bychom z  obecního  rozpočtu

vyčlenili. Jakmile bude povolení, můžeme to urychlit. I výběrové řízení bude chvíli trvat.
Máme dvě firmy, oslovíme další dvě firmy a posune se to dál.

p. B*** Takže se čeká na povolení z ŽP, které je slíbené do konce ledna 2019?
p. Malíková Ano.
Starosta Vývoz sedimentu je domluvený s Vítkem Horákem.
Starosta Projekt není pořádně uchopitelný, tady to bagrování. Nejsme schopni říci kolik tam toho je,

v jakém stavu je ten sediment, jestli to bude pořádně vysychat, jestli tam bude nastupovat
spodní voda z těch zřídel atd.

p. Š*** Problém je v tom, že to musí dělat kvalifikovaná firma, to ví každý.
p. Malíková Jakmile dojde vyjádření, ZO se domluví, připraví se výběrové řízení.
Starosta Shodneme se na tom, že se do rozpočtu dá 2,7 mil. Kč. Musíme s tím pohnout co nejdříve,

jakmile bude povolení, tak abychom jsme to mohli realizovat.
p. Fulajtár Nebudeme žádat o dotaci, bude to všechno na náklady obce, proto se to musí urychlit.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje Investiční akce:

a) Prodloužení chodníku a silniční obrubníky na Karláku

b) Propojení chodníku ulice Slavkovská 

c) Odbahnění rybníčku

d) Projekt školní zahrady Masarykův sen II. etapa

e) Nákup kontejnerů a kontejnerového nosiče za obecní traktor
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Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3b/3/2019 bylo schváleno.

Po dohodě s p. Koláčkem, který pro nás připravuje žádost o dotaci na dětské hřiště u školy, je nutné ještě
upřesnit formulaci schvalovacího usnesení ZO.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  podání žádosti o dotaci z  programu MMR-ČR: Podpora obnovy a
rozvoje venkova do DT 117d8210H (Podpora budování a obnovy míst aktivního a pasivního odpočinku)
na výstavbu Dětského hřiště u budovy Základní školy v Čejči.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3c/3/2019 bylo schváleno.

6. Určení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva obce uvolnění - § 71 odst. 2 písm. a) zákona
o obcích

a) Jak již bylo zmíněno na minulých zasedáních, od 1. 2. 2019 bychom chtěli zřídit pozici uvolněného člena
zastupitelstva obce. Tento člověk bude zodpovídat za

Archiv včetně skartace a vedení archivní knihy.

Zpracování agendy komisí a výborů - stavební, životního prostředí, kulturní, kontrolní a finanční - dle pokynů
předsedů.

Přípravu podkladů pro jednání zastupitelstva obce.

Spoluvedení evidence majetku obce.

Práci v redakční radě.

Vyřizování dalších záležitostí v samostatné působnosti obce. Což jsou veškeré žádosti od občanů, komunikace
s úřady atd. V loňském roce bylo takových žádostí a dalších věcí evidovaných 1048, což je přes 4 za den.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje dle v souladu s § 84 odst. 2 písm. k) a § 71 odst. 1 písm. a) zákona
o obcích, že pro volební období 2018 - 2022 bude od 1. 2. 2019 uvolněn druhý člen zastupitelstva obce a to
pro výkon funkce uvolněného člena zastupitelstva.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 4a/3/2019 bylo schváleno.

b) Dále je potřeba schválit úkoly, které bude tento uvolněný člen zastupitelsta vykonávat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje úkoly, které bude uvolněný člen zastupitelstva vykonávat:

Archiv včetně skartace a vedení archivní knihy.

Zpracování agendy komisí a výborů - stavební, životního prostředí, kulturní, kontrolní a finanční - dle
pokynů předsedů.

Přípravu podkladů pro jednání zastupitelstva obce.
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Spoluvedení evidence majetku obce.

Práci v redakční radě.

Vyřizování dalších záležitostí v samostatné působnosti obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 4b/3/2019 bylo schváleno.

c) Určení způsobu volby uvolněného člena zastupitelstva obce

Pokud nestanoví zastupitelstvo jinak, probíhá volba uvolněného člena zastupitelstva obce stejně jako u starosty
a místostarosty veřejně hlasováním. Změnu způsobu hlasování musí schválit zastupitelstvo. Předsedající vyzval
členy zastupitelstva k přednesení návrhů na změnu způsobu hlasování. Žádné návrhy nebyly podány.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  způsob  volby  uvolněného  člena  zastupitelstva  obce
veřejně  hlasováním.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 4c/3/2019 bylo schváleno.

d) Volba uvolněného člena zastupitelstva obce

O jednotlivých kandidátech bude hlasováno v pořadí, v jakém byli navrženi. Po platném zvolení konkrétního
kandidáta již nebude v hlasování pokračováno.

Prosím o podání návrhů na funkci uvolněného člena zastupitelstva obce v pořadí dle dle výsledků voleb.
Nejprve navrhne Sdružení nezávislých kandidátů, poté Sdružení nezávislých kandidátů pro lepší Čejč a poté
KDU - ČSL.

Sdružení nezávislých kandidátů: ---

Sdružení nezávislých kandidátů pro lepší Čejč: ---

KDU - ČSL: Jana Bízová

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč volí na pozici uvolněného člena zastupitelstva obce Čejč Janu Bízovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 4d/3/2019 bylo schváleno.

7. Obecně závazná vyhláška 1/2019

Jedná se pouze o zrušovací vyhlášku k původnímu řádu veřejného pohřebiště, jelikož původní nebyl oficiálně
zrušen.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  Obecně  závaznou  vyhlášku  č.  1/2019  o  zrušení  obecně  závazné
vyhlášky č. 1/2002, kterou se stanoví Řád veřejného pohřebiště obce Čejč.
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Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/3/2019 bylo schváleno.

8. Příloha č. 1 smlouvy na nakládání s komunálním odpadem z obce na rok 2019

Dotatek smlouvy o nakládání s komunálním odpadem, mezi obcí Čejč a společností EKOR, s.r.o. Výše poplatků
zůstává stejná jako v loňském roce. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje  Přílohu č.  1  smlouvy č.  O4 /2016 na nakládání  s  komunálním a
ostatním odpadem z obce - rok 2019, mezi obcí Čejč a společností EKOR, s.r.o. IČO: 60700262 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/3/2019 bylo schváleno.

9. Finanční příspěvky

a) Žádost o finanční příspěvek od paní J*** B***, Čejč ***, IČO: 72059176

Paní  B***  žádá  o  10  000,-  Kč  na  propagaci  obce  ,,Jako  na  koníky".  Prioritně  podporujeme  zájmovou
činnost mladistvých sportovců a zájmových spolků. Jelikož z žádosti není zřejmé, zda se jedná o některý
z těchto případů. Požádal bych o bližší specifikaci. Z obdržené žádosti vyplývá dle uvedeného identifikačního
čísla organizace, že se jedná o podporu podnikatelského subjektu. K podpoře podnikatelských subjektů není
finanční podpora obce určena.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje zaslání žádosti o bližší specifikaci paní J*** B***.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7a/3/2019 bylo schváleno.

b) Žádost o finanční příspěvek od pana Ing. M*** B***, Čejč ***, IČO: 75012090

Pan B*** žádá také o 10 000,- Kč na propagaci obce ,,Jako na koníky". Obdobně jako v předchozím případě
bych požádal o upřesnění žádosti.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje zaslání žádosti o bližší specifikaci panu M*** B***.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 1 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7b/3/2019 bylo schváleno.

c) Žádost o finanční příspěvek od pana J*** Š*** ml., Čejč ***

Pan J*** Š*** ml. dělá pravděpodobně silový trojboj, což je sport skládající se z disciplín dřep, bench-press
a mrtvý tah. Na mezinárodním mistrovství ČR v Trutnově 10 - 11. 11. 2018 získal ve své kategorii první místo.
Sportu se věnuje zhruba 3 roky. Žádá o částku 50 000,- Kč na osobního trenéra, náklady na vstup do posilovny,
jízdné, výživové doplňky, cvič. pomůcky, dres včetně obuvi, náklady na ubytování při závodech.

Konzultoval jsem žádost se známým starostou, který dělá podobné sporty. Ten ocenil žadatele jako nadějného



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 7 / 9

sportovce. Když jsem se ptal na roční náklady, bylo mě řečeno, že požadovaná částka asi úplně adekvátní
nebude. Proto bych navrhl podporu poskytnout, ale na částku max. 5 000,- Kč.

Využitelnou na náklady na vstup do posilovny a výživové doplňky.

Dále bych mu po dohodě s Davidem Fulajtárem a Radkem Pešem doporučil registraci v SK Čejč, z.s., tak aby
bylo možné na něj případně získat nějaké prostředky na MŠMT, které by mohl využít pro svůj další rozvoj. 

Diskuze:
p. Š*** st. Registrace u SK Čejč, z.s. nelze. Musí být registrován v klubu u Českého svazu silového

trojboje.  V listopadu 2018 se stal  mistrem republiky ve své váhové kategorii.  Aby byl
uznaný, musí se registrovat. Je to mladý kluk. Potřebuje profesionální přístup a vedení, aby
si neublížil po zdravotní stránce. Trenéra nemá.

Starosta Částku navrhuji z ohledem na to, že jsme tady minule podpořili mladou dívku.
p. Š*** st. Mě je se jedná o příspěvek na 1 rok. Podpořit ho, aby si udělal republikový rekord a už to

bude něco znamenat.
p. Fulajtár Částka 5 000,- Kč mu pokryje vstup do posilovny na 1 rok.
p. Malíková Chceme podpořit nadané děti od 15 do 18 let.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje příspěvek J*** Š*** ml., zastoupeným panem J*** Š*** st., Čejč ***,
ve výši 5 000,- Kč. ZO schvaluje veřejnoprávní smlouvu s p. J*** Š***, Čejč *** na částku 5 000,- Kč
na náklady na vstup do posilovny a potravinové doplňky. Smlouva bude podmíněna informací o poskytnutí
daru.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7c/3/2019 bylo schváleno.

d) Žádost o finanční příspěvek od AVZO Čejč p.s.

Pro rok 2019 žádá organizace AVZO Čejč p.s. o částku 40 000,- Kč na ubytování a dopravu na soustředění
jednotlivých zájmových kroužků,  platbu za školení  členů organizace,  nákup divadelních kostýmů, rekvizit
a materiálů na výrobu kulis, nákup sportovního vybavení.  Žádost zdůvodňují celoroční systematickou prací
s dětmi a mládeží v obci Čejč, Foklórní kroužek Pomněnka (18 ml. dětí, 15 st. dětí), Divadelní kroužek Duha
(10 dětí), Volnočasový kroužek (10 dětí). Celkem pro cca 35 dětí.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  příspěvek  AVZO  Čejč  p.s.  IČO:  70906564,  ve  výši  40  000,-
 Kč. ZO schvaluje veřejnoprávní smlouvu s AVZO Čejč p.s. IČO: 70906564 na částku 40 000,- na náklady
na  ubytování  a  dopravu  na  soustředění  jednotlivých  zájmových  kroužků,  platbu  za  školení  členů
organizace, nákup divadelních kostýmů, rekvizit a materiálů na výrobu kulis a nákup sportovního vybavení.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3

Usnesení č. 7d/3/2019 bylo schváleno.

10. Dodatek smlouvy o právu provést stavbu ze dne 20. 4. 2017

Jedná se o kruhový objezd na křižovatce silnice II/380 u Hovoran a opravu silnice z Hovoran do Svatobořic-
Mistřína, silnice II/422.  Dodatek prodlužuje smlouvu a zpřesňuje trvalý a dočasný zábor stavbou. Celkem
se jedná o trvalý zábor našich cca 120 m2. 

Diskuze:
p. H*** Obec bude účastníkem řízení?
Starosta Ano bude. Na naší úřední desce je umístěna Veřejná vyhláška - oznámení zahájení SŘ a

pozvání k ÚJ.
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p. H*** Kudy povede doprava, když bude křižovatka uzavřena?
Starosta Podle posledních informací křižovatka uzavřena nebude. Konkrétně kruhový objezd se bude

dělat na třikrát. Bude se dělat třetina a ze dvou stran bude průjezdná. Nemůžou ji uzavřít
kvůli autobusové dopravě na trase Hodonín - Brno. Nemůžeme rovněž převést kamionovu
dopravu, která tudy projíždí  na vedlejší  obce. Silnice na to nejsou stavěné. Celé je to
navržené bez uzávěry.

p. H*** Dohledám někde materiály, proč tam usazují tu křižovatku?
Starosta Obraťte se na SÚS nebo na Obec Hovorany, kteří jsou účastníci řízení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o právu provést stavbu ze dne 20. 4. 2017.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/3/2019 bylo schváleno.

11. Smlouva o právu provést stavbu s JMK - Propojení chodníků ul. Slavkovská

Smlouva o právu provést stavbu s JMK na akci propojení chodníků ul.  Slavkovská. Ze strany JMK je již
schválena. Je to poslední dokument, který nám chybí k žádosti o stavební povolení. Po dokončení stavby dojde
k zaměření chodníku a k bezplatnému převodu na obec. JMK nemá zájem si ponechat chodníky a starat
se o ně.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje smlouvu o právu provést stavbu s Jihomoravským krajem na akci Čejč -
propojení chodníku ul. Slavkovská. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/3/2019 bylo schváleno.

12. Rozpočtová opatření

a) Rozpočtové opatření č. 13 bylo provedeno za měsíc prosinec 2018.

Příjmová část rozpočtu byla navýšena o částku 1.322.000,00 Kč, příjmová část po rozpočtovém opatření je
ve výši 24.721.400,00 Kč.
Výdajová část rozpočtu byla navýšena o částku 500.000,00 Kč, výdajová část po rozpočtovém opatření je
ve výši 28.874.900,00 Kč.
Financování bylo sníženo o částku - 822.000,00Kč, financování je po rozpočtovém opatření 4.153.500,00 Kč.

Navýšení  výdajové části  rozpočtu bylo  schváleno na minulém ZO.  Nebylo  tedy potřeba využít  pravomoc
starosty pro měsíc prosinec a měnit závazné ukazatele na výdajové stránce rozpočtu.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

b) Rozpočtové opatření č. 1

 Jde o výdaje na schválené investiční akce.
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§ 2219 – Chodníky na Karláku, propojení Slavkovská                       900 000,- Kč
§ 2341 – Rybníček                                                                           2 700 000,- Kč
§ 3113 – Masarykův sen II. etapa                                                   2 500 000,- Kč
§ 3639 – Kontejnery                                                                           265 000,- Kč
§ 3429 – AVZO Čejč p.s.                                                                       40 000,- Kč
§ 3421 – Příspěvek J*** Š*** ml.                                                            5 000,- Kč

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje navýšení

§ 2219 – Chodníky na Karláku, propojení Slavkovská                           900 000,- Kč
§ 2341 – Rybníček                                                                               2 700 000,- Kč
§ 3113– Masarykův sen II. etapa                                                        2 500 000,- Kč
§ 3639 – Kontejnery                                                                               265 000,- Kč
§ 3429 – AVZO Čejč p.s.                                                                           40 000,- Kč
§ 3421 – Příspěvek J*** Š*** ml.                                                              5 000,- Kč

Prostředky budou vzaty z rezervy na investice a z financování.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/3/2019 bylo schváleno.

13. Různé

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: David Fulajtár   ............................................................
 

Helena Rozkydalová   ............................................................
 
Starosta Ing. Jan Koutný   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


